
Protokół Nr  10/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  05 czerwca 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 

2011 wraz z informacją o stanie mienia w roku 2011.  
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Krystyna Leś.  
Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-4 

(jednogłośnie).   
 

Ad 2  

Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2011 wraz z 

informacją o stanie mienia w roku 2011 przedstawiła Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – pytała dlaczego tak dużo zaplanowano na promocję Miasta tj. 427 tys. zł  a  

wykonano 280 tys. zł? 

Burmistrz – odpowiedział, że stanowisko innych radnych jest odwrotne. Z promocji są 

regulowane różne zadania opisane w budżecie. Radni często potrzebują gadżety. 

Skarbnik – dodała, że wydano dużo na książki, długopisy, wiązanki, organizację imprez m.in. 

„Mieszkańcy – mieszkańcom”, Rajd „Monte Karlino”. Ponadto kluby sportowe promowały 

nasze miasto. 

K.Leś – pytała o wydatki na usługi prawne – 32 tys. zł,  na co konkretnie? 

Burmistrz – odpowiedział,  że  potrzebne  jest  spojrzenie z zewnątrz. Są problemy ze spółkami 

i sprawy do odkręcenia. Była także sprawa, że firma się odwołała, bo chce sprzątać Miasto. 

P.Pakuszto – stwierdził, że ze sprzedaży nieruchomości są małe dochody. Radny pytał  czy ten 

sam rzeczoznawca w dalszym ciągu dokonuje wycen nieruchomości?  

Burmistrz – wyjaśnił, że  to  firma  wybrana  w  przetargu.  W  Niemczech każda cena 

najniższa i najwyższa jest odrzucana. U nas wygrywają najtańsi. 
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K.Leś – pytała o umorzenia podatków przez Burmistrza. 

Burmistrz – odpowiedział, że takie informacje są zawarte w sprawozdaniu. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Białogardu zaopiniowała p o z y t y w n i e   sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

Miasta Białogard na rok 2011 wraz z informacją o stanie mienia Miasta w roku 2011, 

głosując: za-1, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 
Ad 3 
Radni nie poruszyli żadnych problemów w sprawach różnych. 
 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1420 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodnicząca  Komisji 
              

                   Krystyna  Leś 
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